
Styrelsemöte  
Stockholms Hundungdom  
8 juni 2024 
 
Närvarande: 
Elin Elvnäs 
Isabella Berggren 
Hanna Fryckstedt (digitalt) 
Nicole Vestin 
 
Frånvarande: 
Caroline Lindstedt 
 
 
§1. Mötets öppnande. 
Elin Elvnäs förklarar mötet öppnat. 
 
§2. Val av sekreterare  
Mötet väljer Nicole att föra dagens protokoll. 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Hanna att justera dagens protokoll utöver ordförande och sekreterare. 
 
§4. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna.  
 
§5. Inkomna skrivelser.   
 
Disa Ohlander har kontaktat oss och frågat om en privatträning i freestyle. Elin är i kontakt 
med Disa och planeras vecka 23.Den är avklarad och hon var jättenöjd. 
 
§6. Utbildning.  
Freestyleinstruktörsutbildning: Utbildningen är klar. Elin och Isabella blir examinerade så fort 
alla inlämningar är inne. Kvarstår 
 
Rallylydnads-instruktörsutbildning, med start 27 september - digitalt. Hanna är intresserad 
och ska anmäla sig. 1300 kr ska betalas in i samband med anmälan. Kvarstår 
 
§7. Kurser.   
 
Vårens kurser 
Freestylehelg: Caroline har haft kontakt med Susanne Jaczewski om en freestylekurs, den 
25-26 maj är bokad. Elin tar över kontakten med Susanne. Hittills har 4 anmält sig. Inbjudan 
ska läggas ut igen på sociala medier om att det finns platser kvar att fylla. Kursen är klar och 
Susanne ska bli betald 3775 kr.  
 



Banträning i agility: Banträning för Heidi är bokad den 28 maj. Kursen kommer att bestå av 2 
grupper av 5 deltagare i varje, 3 timmars kurstid. Avgiften kommer att vara 650 kr för alla 
hundungdomar och 850 kr för utomstående. 4 medlemmar är anmälda. Vi ska kontakta SBK 
och berätta att de kan anmäla sig. Avklarad och de som deltog verkade nöjda.  
 
Nybörjarkurs i agility (kort kurs): Caroline och Cornelia håller en nybörjarkurs i agility med 
start 15 april. Det finns 6 anmälda. Isabella är hjälpinstruktör istället för Cornelia. Sista 
tillfället är 20/5, fantastisk grupp! Avklarad och alla var nöjda.  
 
Fortsättningshelg i rallylydnad: Preliminär 23-24 mars. Johanna är instruktör, Hanna kan 
hjälpa till. Vidare planering förs. Elin skriver och frågar Johanna om hon fortfarande kan. 
Johanna kan och kursen blir 20-21 april istället. Nicole är med som hjälpinstruktör istället för 
Hanna. Planerna skjuts upp till sommar/höst. Kvarstår 
 
Valp/Allmänlydnadskurs: Caroline planerar vidare med Felicia Neiderstam. Planerna skjuts 
upp till hösten. Kvarstår. 
 
Fortsättningskurs i agility: Caroline planerar kortare kurs, en eller två helger. Planer skjuts 
upp till juli/augusti. Kvarstår. 
 
Workshop i trixträning. Planerna skjuts upp till sommar/höst. 
 
§8. Träning och Aktiviteter.  
 
Föreläsning om Tullverket: Hanna tar kontakt med tullverket och frågar om de har möjlighet 
att hålla det till hösten. Kvarstår. 
 
SBK fyller 80 år och vill anordna en prova-på dag med loppis mm. Det kommer vara den 19 
maj mellan 11-14. De från styrelsen som är intresserade kommer att gå. Vi lägger ut 
inbjudan på våra sociala medier. Den är avklarad och det var lyckat. 
 
 
§9. Ekonomi och inköp. 
*Ekonomisk rapport kommer nästa möte* 
 
Ekonomisk rapport: Vi har 59 087,44 kr på kontot. 
 
Elin ska ansvara för att ta fram ett förslag på inköp till noseworkbehållare och möbeltassar. 
Styrelsen beslutar om en budget på 1000 kr. Kvarstår. 
 
Vi vill organisera vårt rum i klubbstugan och vi planerar att köpa in liknande kallax-hyllor från 
Blocket eller IKEA. Kvarstår.  
 
Det har diskuterats med SBK att hundungdom ska stå för inköp av en traktor (för underhåll 
av grusvägen) pga deras ekonomiska situation. Vi har fått svar från distrikten som godkänt 
vår bidragsansökan på 30000 kr. Styrelsen beslutar att använda bidraget för att köpa in grus 
med SBK för underhållningen av vägen. Diskussionen skjuts upp till nästa år.  
 



Köpa in SthlmsHU merch för att uppdatera media-profiler om vad som finns att köpa. Köpa 
in hoodie och västar budget 9000.  
 
Helen Wibom har blivit betald för dragkursen, arvodet gick på 7000 kr. 
 
§10. Hemsidan och Sociala medier  
Isabella har fixat vårt problem och håller på att fixa vår nya hemsida. 
 
Styrelsen tar fram ett förslag om regelbundna mailutskick. Vi planera att skicka ut fyra 
gånger om året. Två på våren och två på hösten. Kvarstår.  
 
Lägga ut fråga ruta på social-medier där vi undrar om vad medlemmarna är intresserade av. 
Isabella har lagt ut och svaren på frågorna: 
“Vilka kurser skulle ni vilja gå på?” 
Svar: Hoopers, Agility, freestyle, rallylydnad. 
“Vilka andra aktiviteter vill ni att vi har?” 
Svar: Föreläsningar (t.ex beteendevetande), Sommarläger, Gemensamma träningstillfällen, 
Nosework träningstävling, anordnade promenader, baka hundgodis (pyssel) 
“Vad vill ni se mer av på instagram?” 
Svar: Olika lätta trick att lära hunden(inspiration och inlärning), quiz 
 
§11. Sommarläger 2024: 
Preliminärt 2-4 augusti.Vi kontaktar potentiella ledare. Inbjudan kommer ut förhoppningsvis i 
veckan.  
 
Poteniella ledare: 

- Före detta styrelsemedlemmar 
- Skriva på instagram och fråga om någon vill vara ledare 

 
Elin ska kolla upp tröjor och flaskor i färgen lila.  
 
Grenar: 

- Hoopers 
- Rallylydnad 
- Freestyle 
- Nosework 
- Agility 
- Trix promenad 
- Frågesport 
- Fem kamp 

 
Preliminärt avstämningsmöte 13/14 juli digitalt.  
Prima Dog sponsring?  
 
§12. Tävling 
 
Vi vill anordna fler inofficiella tävlingar. Liknande blåbärstävling i agility diskuteras 
“banantävling” i rallylydnad, “granatäpplestävling” i freestyle etc.  



Caroline tittar efter datum för inoff blåbär (prel. Björnbär) till juli/augusti. Caroline planerar 
någon gång i augusti/september. Preliminärt 18 augusti.  
 
§13. Övriga frågor.  
Therese Palm har skickat ut inbjudan till repskapet, 21-22 september. Sista anmälningsdag 
är 14 juli. Alla i styrelsen ska försöka anmäla sig. Kvarstår. 
 
Styrelsen har börjat diskutera utbildning och arvode- avtalet igen som togs upp tidigare i år. 
Arvodering för instruktörer diskuteras fortsatt inom styrelsen. Caroline tar upp info till nästa 
möte. Vi har diskuterat att vi avskriver planerna.  
 
Tidigare styrelsemedlemmars nycklar ska lämnas tillbaka. Johanna har kontaktat Felicia som 
säger att hon inte har någon nyckel kvar. Anna ska lämna tillbaka sin. Kvarstår. 
 
§14. Nästa möte.  
Nästa styrelsemöte planeras prel. den 4 augusti, på plats. 
 
§15. Mötets avslutande.  
Elin förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_____________________    ______________________      _______________________   
 
Ordförande                    Sekreterare        Protokolljusterare 
 
Elin Elvnäs             Nicole Vestin                               Hanna Fryckstedt 
 
 
 
 
 


